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6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.5.2017  
 
 
Tomko: 
Vstupná brána na futbalové ihrisko Slavoj. Neviem, či ste boli pozrieť tú bývalú hlavnú 
vstupnú bránu, ale je v katastrofálnom stave. Nie dosť, že tam opadáva omietka, ale je tam 
brána napoly zhrdzavená, je to nedôstojné jak to tam vyzerá k novému teraz asfaltu, čo je tam 
vybudovaný. Treba s tým niečo robiť, keď tam príde návšteva, tak určite sa zhrozí, keď to 
zbadá.  
 
PhDr. Čižmár: 
Vstupná brána na ihrisko Slavoj, je to podnet. Vieme o tom, že aj samotní činovníci klubu sa 
zaoberajú touto otázkou, súvisí to aj s plánovanými úpravami, resp. údržbou celého areálu, 
ktorý by mal nadobudnúť nový vzhľad. Takže je aj táto oprava plánovaná, tak zo strany 
činovníkov klubu, a je záujmom aj mesta, aby sa zveľadil tento priestor, ktorý je súčasťou tak 
športového areálu, ako aj verejného priestoru.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
Technické služby mesta Trebišov 
oddelenie výstavby a majetku 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


